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Hei 
 
Norsk Ornitologisk Forening Hordaland fikk i dag tilsendt et bilde som viser at det er i fred med å bli satt 
opp ei gangbru til holmen det hekker fiskemåker på i Kvassnesstemma. Har kommunen sett bort fra 
vedtaket tatt 05.03.2014 om at tiltaket om gangbru ikke skal gjennomføres? 
 
NOF hordaland ønskert snarlig avklaring da fiskemåkene om kun få dager går til hekking. 
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